
Egyeztetés a BKV Zrt.-vel 

2013. December 4-én Pokorni Zoltán polgármester, Dr. Váczi János alpolgármester és a 
Normafa rehabilitáció projekt vezető munkatársai találkoztak a BKV Zrt. képviselőivel hogy 
a Zugligeti Libegő fejlesztésének lehetőségeiről egyeztessenek. A BKV Zrt. részéről 
Zsákay László György turisztikai divízióvezető és Knyazovics Imre Libegő üzemeltetési 
vezető vettek részt a találkozón. 

2013. december 4. 

Zsákay László György tájékoztatta az önkormányzat képviselőit a BKV Zrt. Turisztikai 
Divíziójának tevékenységéről, és a Budát ill. XII. kerületet érintő kapcsolódási pontokról. 
A tárgyalópartnerek egyetértettek abban, hogy fontos lenne kerékpárút kiépítése a Szilágyi 
Erzsébet fasortól a Libegő alsó állomásáig, ahol a BKK nyilvános kerékpártárolót és 
kerékpárkölcsönzőt (MOL Bubit) építene ki. Szóba került a Libegő üléseinek 
kerékpárszállító adapterrel történő felszerelése is, amelynek műszaki és gazdasági 
megvalósíthatóságát a cég megvizsgálja. Az egyeztetésen elhangzott, hogy egy-egy 
hétvégén a látogatók magas száma miatt problémás, hogy a Libegő felső állomásához 
közeli játszóteret használó családok a Libegő épületében levő illemhelyet veszik igénybe, 
ezért szükséges a játszótér korszerűsítésével együtt további illemhelyek kialakítása. A 
BKV Zrt. felvetette, hogy a Libegő felső állomásától az Erzsébet-kilátóhoz feljutást 
valamilyen módon meg lehetne könnyíteni, de erre anyagi forrás egyelőre nem áll 
rendelkezésre, és természetesen ez is, mint minden más elképzelés, a környezeti 
hatásvizsgálatok eredményeinek és a megvalósíthatósági tanulmánynak a függvénye. 
Ezek mellett felmerült a kerületi iskolások libegőzési lehetőségének kedvezményes áron 
történő biztosítása, valamint az is szóba került, hogy a hétvégi turista forgalomhoz 
igazodva a jelenleginél gyakrabban járjanak a buszok a Libegő végállomásához 
szombaton és vasárnap. 

  

 


